

DéléBóó®

Beans/ Chews



Déléboo®

DÉLÉBOO Beans/ Chews with
Multivitamin+ Zinc and Iodine
(Apple, Raspberry, and Orange)

DÉLÉBOO mit Multivitamin
+ Zink und Iod in den Ge-
mackrichtungen Apfel, Him-
beere und Orange

Déléboo®
Beans and Chews

Health is Sweet

When it's all about health and vitality, our Déléboo® turn out as heroic multit talents. With 12 high-quality vitamins and important minerals like zinc and iodine, the tasty beans are the ideal companion throughout the day. Their three fruity flavors make them simply unbeatable: nobody can resist apple, raspberry or orange. Three Déléboo® a day for children aged 4 years and over, and six Déléboo® for adults, provide the perfect addition to a balanced diet.

RECOMMENDED DOSE

Children aged 4 and older: 3 Déléboo® per day

Adults: 6 Déléboo® per day

ADVISE

Dietary supplements such as the Déléboo® Multivitamin are not intended to replace a balanced diet. The Déléboo® Multivitamin are not comparable with traditional sweets. Excessive consumption may endanger health.

Note: Not suitable for children under 4 years!

Gesundheit ist süß.

Wenn es um die Gesundheit und Vitalität geht, erweisen sich unsere Déléboo® Bohnen als heroische Multitalente. Mit 12 hochwertigen Vitaminen und wichtigen Mineralien wie Zink und Jod sind die schmackhaften Bohnen der ideale Begleiter durch den Tag.

Ihre drei fruchtigen Aromen machen sie einfach unschlagbar: Niemand kann Apfel, Himbeere oder Orange widerstehen.

Drei Déléboo® Bohnen pro Tag für Kinder im Alter von 4 Jahren und älter sowie sechs Déléboo® Bohnen für Erwachsene sind die perfekte Ergänzung zu einer ausgewogenen Ernährung.

Empfohlene Dosis:

Kinder im Alter von 4 Jahren und älter: 3 Déléboo® Bohnen pro Tag.

Erwachsene: 6 Déléboo® Bohnen pro Tag.

Hinweis:

Nahrungsergänzungsmittel wie Déléboo® Multivitamin sind nicht dazu gedacht, eine ausgewogene Ernährung zu ersetzen. Die Déléboo® Multivitamine sind nicht mit traditionellen Süßigkeiten vergleichbar. Übermäßiger Konsum kann die Gesundheit gefährden.

Nicht geeignet für Kinder unter 4 Jahren!

Délébóò
greenapple
Apfel



Délébóò greenapple Apfel



Vitamins & Minerals	Per 3 Beans	%NRV*	Per 100 g
Vitamin C	40mg	50	741 mg
Niacin	8 mg	50	148 mg
Vitamin E	6 mg	50	111 mg
Vitamin B6	0.7 mg	50	12.96 mg
Vitamin A	200 µg	25	3704 µg
Folic Acid	100 µg	50	1852 µg
Vitamin K1	37.5 µg	50	694 µg
Biotin	25 µg	50	463 µg
Vitamin D3	2.5 µg	50	46.3 µg
Vitamin B12	1.25 µg	50	23.15 µg
Zink	1.5 mg	15	27.78 µg
Iodine	22.5 µg	15	416.7 µg

Délébóò
Orange
Orange



Délébóò Orange Orange



Vitamins & Minerals	Per 3 Beans	%NRV*	Per 100 g
Vitamin C	40mg	50	741 mg
Niacin	8 mg	50	148 mg
Vitamin E	6 mg	50	111 mg
Vitamin B6	0.7 mg	50	12.96 mg
Vitamin A	200 µg	25	3704 µg
Folic Acid	100 µg	50	1852 µg
Vitamin K1	37.5 µg	50	694 µg
Biotin	25 µg	50	463 µg
Vitamin D3	2.5 µg	50	46.3 µg
Vitamin B12	1.25 µg	50	23.15 µg
Zink	1.5 mg	15	2778 µg
Iodine	22.5 µg	15	416.7 µg

Délébóò
Raspberry
Himbeere



Délébóò Raspberry Himbeere



Vitamins & Minerals	Per 3 Beans	%NRV*	Per 100 g
Vitamin C	40mg	50	741 mg
Niacin	8 mg	50	148 mg
Vitamin E	6 mg	50	111 mg
Vitamin B6	0.7 mg	50	12.96 mg
Vitamin A	200 µg	25	3704 µg
Folic Acid	100 µg	50	1852 µg
Vitamin K1	37.5 µg	50	694 µg
Biotin	25 µg	50	463 µg
Vitamin D3	2.5 µg	50	46.3 µg
Vitamin B12	1.25 µg	50	23.15 µg
Zink	1.5 mg	15	27.78 µg
Iodine	22.5 µg	15	416.7 µg

Déléboo

CHOCOLATE CHEWS WITH CALCIUM AND VITAMIN D

SCHOKOLADE MIT KALZIUM UND VITAMIN D

Déléboo are tasty Chews for both Children and Adults to provide body with the required Calcium and Vitamin D for Healthy and Strong Development of Bones and Teeth.

RECOMMENDED DOSE

Children aged 4 and older: 1 Déléboo® per day

Adults: 2 Déléboo® per day

ADVISE

Dietary supplements such as the Déléboo® Calcium and Vitamin D are not intended to replace a balanced diet. The Déléboo® Calcium and Vitamin D are not comparable with traditional sweets. Excessive consumption may endanger health.

Note: Not suitable for children under 4 years!

Déléboo Chews sind lecker zum Kauen für Kinder und Erwachsene, die den Körper mit dem erforderlichen Kalzium und Vitamin D versorgen.

Für eine gesunde und kräftige Entwicklung von Knochen und Zähne.

Empfohlene Dosis:

Kinder im Alter von 4 Jahren und älter: 1 Déléboo® Chew pro Tag.

Erwachsene: 2 Déléboo® Chews pro Tag.

Hinweis:

Nahrungsergänzungsmittel wie Déléboo® Calcium und Vitamin D sind nicht dazu gedacht, eine ausgewogene Ernährung zu ersetzen.

Déléboo® Calcium und Vitamin D sind nicht mit traditionellen Süßigkeiten vergleichbar.

Übermäßiger Verzehr kann ihre Gesundheit gefährden.

Nicht geeignet für Kinder unter 4 Jahren!

Délébóò
chocolate
Schokolade



Déléboò

BEANS WITH ZINC AND VITAMIN C

(RASPBERRY)

HIMBEERE MIT VIAMIN C UND ZINK

When it's all about health and vitality, our Déléboò® turn out as heroic multitalents. With Zinc and Vitamin C, the tasty beans are rich in Zinc and Vitamin C, both play an important role to maintain normal and healthy physical and Intellectual Body Functions. Three Déléboò® a day for children aged 4 years and over, and six Déléboò® for adults, provide the perfect addition to a balanced diet.

RECOMMENDED DOSE

Children aged 4 and older: 3 Déléboò® per day

Adults: 6 Déléboò® per day

ADVISE

Dietary supplements such as the Déléboò® Multivitamin are not intended to replace a balanced diet. The Déléboò® Multivitamin are not comparable with traditional sweets. Excessive consumption may endanger health.

Note: Not suitable for children under 4 years!

Wenn es um die Gesundheit und Vitalität geht, erweisen sich unsere Déléboò® Bohnen als heroische Multitalente. Die schmackhaften

Bohnen sind reich an Zink und Vitamin C.

Beide Bestandteile spielen eine wichtige Rolle bei der Erhaltung körperlicher und geistiger Gesundheit.

Drei Déléboò® Bohnen pro Tag für Kinder ab 4 Jahren und mehr und sechs Déléboò® Bohnen für Erwachsene sind die perfekte Ergänzung zu einer ausgewogenen Ernährung.

Empfohlene Dosis:

Kinder im Alter von 4 Jahren und älter: 3 Déléboò® Bohnen pro Tag.

Erwachsene: 6 Déléboò® Bohnen pro Tag.

Hinweis:

Nahrungsergänzungsmittel wie das Déléboò® Multivitamin sind nicht dazu gedacht, eine ausgewogene Ernährung zu ersetzen. Die Déléboò® Multivitamine sind nicht mit traditionellen Süßigkeiten vergleichbar. Übermäßiger Konsum kann die Gesundheit gefährden.

Nicht geeignet für Kinder unter 4 Jahren!

Délébóó
raspberry
Himbeere



Délébóò raspberry Himbeere



Vitamins & Minerals	Per 3 Beans	%NRV*	Per 100 g
Vitamin C	40mg	50	741 mg
Zinc	2.5mg	25	46.3 mg

Nutritional Information	Per 100 g
Energy	1487 kJ/350 kcal
Fat	0 g
of which saturates	0 g
carbohydrate	87 g
of which sugars	69 g
protein	0 g
salt	0,31 g

Apfel



greenapple

BEAN DELEBOO
BEANS WITH
MULTIVITAMIN+
ZINC AND IODINE
(APPLE, RASPBERRY,
AND ORANGE)

Orange



orange

Himbeere



raspberry

Schokolade



chocolate

DELEBOO
CHOCOLATE
CHEWS WITH
CALCIUM AND
VITAMIN D

Himbeere



raspberry

DELEBOO BEANS
WITH ZINC AND
VITAMIN C



DéléBoo Beans and Chews are registered Trademarks of
Deutsche Heilmittel GmbH - Germany.
www.deutsche-heilmittel.de

DéléBoo Beans and Chews sind die originalen Marken von
Deutsche Heilmittel GmbH - Deutschland.
www.deutsche-heilmittel.de